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Agenda: 
• Laget och hur vi jobbar och lite om våra tankar på träningen. 

• Lagkassan, hur får vi in pengar och vad använder vi den till. 

• Vad vi förväntar oss av er föräldrar 

• Kommande säsong, aktiviteter och cuper 

• Övrig samt frågor från er. 

Laget 
Vi är idag 6st ledare. Jennie, Maria, Oscar, Robert och Andreas. 
29st spelare och två som provspelar 
Idag är alla födda 2012. Beroende på hur andra lag formerar sig i klubben kan vi komma att bli ett 
P12-13 lag. 
 
 
Hur tar vi ut lagen? 
Inför varje omgång så kallar vi samtliga spelare.  
 
När vi fått in svaren på kallelserna till match/cup så tar vi ut två jämna lag. Vi försöker blanda och se 
till så alla får spela med alla över en säsong. Vid vissa matcher kan det saknas någon spelare och då 
kan det vara så att vi tar in en från det laget som redan spelat. Allt för att vi ska få så bra matcher 
som möjligt.  
 
Vi har inget träningstvång så alla i laget får vara med på matcherna. Dock kan man givetvis märka 
att de som missar några träningar i rad eller på annat sätt missar mycket inte riktigt har samma 
utveckling. Man kan givetvis också vara med på bara träning och inte spela match om det känns 
bäst. Det är bara att komma och prata med oss ledare om ni har några tankar eller så runt ert barn! 
 
 
Nivåanpassning  
Det finns flera lag i vår region som använder sig av det som kallas nivåanpassning. I vardagligt tal – 
Toppning.  
 
På träning så kan vi ibland dela in spelarna i olika sammanhang där det tillför något fotbollsmässigt, 
t.ex. vid smålagsspel och övningar där ett flertal spelare samverkar med varandra. Det är dock 
viktigt att man inom en årskull arbetar för att skapa en känsla av samhörighet och för att bygga upp 
en lagkänsla. Vi ska därför försöka att undvika att inom en vanlig träningsgrupp skapa fasta 
undergrupper eller att bedriva näst intill all träning i statiska indelade grupper. Det är vad man 
kallar nivåindelning och är inget vi står för. 
 



Lagkassa  
Vi har idag två lagkassor, en som klubben administrerar och en som vi själva administrerar. Totalt 
har vi ca 21.000kr. Sedan tillkommer det vi säljer Bingolotter för… 
 
 
Inkomsten till vår lagkassa kommer ifrån: 

• Vår egen försäljning som vi kör: Robertssons korv, kryddor, … 

• Klubbens försäljning av sportlotter där 12kr lott går till laget 
och bingolotter där 20kr/lott går till laget.  

• Vill rikta ett stort tack till våra Sponsorer! 
o Björks åkeri - Tobias Björk 
o byBrick – Andreas Ström 
o Viati – Mats Särnholm 

 
 

Vi använder kassan till:  

• Cuper, ex så kostade Laxå cupen i januari 900kr/lag, Hovet Cup kostade 1400kr/lag.  

• Köpte del av träningsoverall, väska, mössa. 

• I framtiden kommer cuperna bli dyrare med då det kan bli med övernattning. 
 
 

Vad vi förväntar oss av er föräldrar. 
Lagföräldrar: 
Vi kommer att från nästa säsong dela ut administrativa sysslor till er föräldrar samt ta hjälp med 
försäljning. Exakt hur det ser ut kommer vi återkomma med men det kommer vara ex att ta hand 
om bollkalleschema, försäljning, lagfest eller så 
 
 
Svara på kallelser 
OK, nu kommer det igen. Vi ber er att svara på kallelser. Just nu är vi 31 barn på listan och det är 
viktigt att veta om vi skulle vara några ledare borta hur vi lägger upp träningarna.  
 
När vi kallar till match är det ännu viktigare så vi vet i god tid om vi behöver flytta en match eller 
inte.  
 
Så – svara så snabbt ni kan! Jag vet att det dräller in med kallelser och meddelande men det måste 
ni hålla koll på!  
 

  



Kommande säsong, aktiviteter och cuper 
7mot 7 
Nästa säsong kommer vi börja spela 7mot7.  
6 utespelare och 1 målvakt per lag på planen.  
3 x 20 min vid enskild match. 
Fria byten. 
 
Cup 
Just nu har vi en planerad CUP  - ICA Supermarket Laxå Cup  
Lördag 15/1 P-2012 
12 lag i cupen. Vi har anmält två lag. 
 
Träningsmatch  
Sedan har vi kontakt med Hovsta för att kanske få en 
träningsmatch mot er nu under november.  
 
 
 
 
 
 

Övrigt – frågor på mötet 
 

Träningar i vinter: 
Vi kommer fortsätta med en träning per vecka som regel. Kan dock ev. tillkomma någon uteträning på Kumla 

IP konstgräs för att skoja till det lite. Inget bestämt idag. 

 

Kommer vi ha några uppehåll? 
Ja, vi kommer ha en paus undre julen, inte bestämt vilka datum. Prel sista träningen 20/12 och första igen 

10/1-22. 

När får man Bingolotterna? 
Man kan hämta dem redan nu. Prata med Jennie så fixar vi det. 


